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Zápisnica zo zasadania Sociálnej, bytovej a školskej komisie pri obecnom zastupiteľstve
Záborská Ves dňa 15. januára 2024 v zasadačke OcU Záborská Ves

Prítomní:

Zdenka Meňhartová - predsedníčka komisie

Erik Danihel

Mgr. Vladimír Jurík

Mgr. Viktor Klik

Anna Miškerníková

Neprítomní:

Viera Adámková - OcU - ospravedlnená

Pavol Danihel- ospravedlnený

Silvia Miklušičáková- ospravedlnená

Adriana Poláková- neospravedlnená

Alexandra Tereňová- ospravedlnená

Program:

l. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu

2. Informácia ADOS

3. Detské ihrisko Slniečko

4. Informácia sťažnosť škola

5. Zmena v zložení komisie

6. Doprava - prieskum spokojnosti s novým cestovným poriadkom

7. Projekt "ihrisko" pre mládež

8. Informácia o čerpaní finančnej pomoci v náhlej a hmotnej núdzi za rok 2023

9. Rôzne
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K bodu č.l

Predsedníčka komisie privítala členov a štyroch hostí z radu obyvateľov a konštatovala, že je
prítomná väčšina členov komisie, t.j. komisia je uznášaniaschopná. Nakoľko sa komisie
zúčastnil aj hosť, ktorý prišiel podať vysvetlenie k bodu 4, program komisie sa upravil a to
výmenou bodov 2 a 4.

Uznesenie č.l/2024 : SBŠK schvaľuje zmenu programu zasadnutia komisie a to výmenou
bodov 2 a 4.

Za:5 členov, Proti:O, Zdržal sa:O, Neprítomní: 4

Uznesenie bolo prijaté.

K bodu Č. 2

Informácia st'ažnost' škola - prítomný rodič, pán Mgr. Ščepán popísal komisii priebeh problému
s IVP, ktorý aktuálne riešia. Pre nedodržanie zákonného postupu riešenia predmetnej veci už
kontaktoval i starostu obce, ako zástupcu zriaďovateľa školy. Zo strany obce však nedostal
žiadnu odpoveď a na odporúčanie kompetentných regionálnych úradov rodičia opätovne
vyzvali pani riaditeľku, aby pri riešení ich odvolania sa voči IVP, postupovala podľa zákona.
Riaditeľka školy poskytla neúplné vyjadrenie členovi komisie a Rady školy, Erikovi
Danihelovi, ani v tom však nereflektovala na zásadné pripomienky. Dotazy zo strany
predsedníčky komisie riaditeľstvo školy ignoruje a neodpovedá ani na základné otázky, ako
napr. kto je špeciálny pedagóg na škole, či kto je triednym učiteľom dotknutého žiaka.

K bodu č.3

Detské ihrisko Slniečko - členovia komisie obdržali v podkladoch revíznu správu detského
ihriska. Mnohé vytknuté veci už boli v rámci dobrovoľníckych aktivít OZ Najzápadnejšia
odstránené, ostalo však niekoľko náročnejších prvkov, ktoré treba doriešiť. Chýbajúcu tabuľu
s plnohodnotným prevádzkovým poriadkom sa ponúkla pripravit' pani Miškerníková.
Existujúce šmýkačky pri veľkej pieskovej ploche navrhol revízor vymeniť za nové a betónový
okraj pieskoviska obložiť drevom, plastom, či iným materiálom. Komisia sa zhodla, že
vzhľadom na finančnú náročnosť navrhovaných riešení, ako aj takmer nemožnosť zabezpečenia
hygienickej normy tak veľkej pieskovej plochy, bude lepšie tieto prvky odstrániť. Momentálne
už sa na ihrisku nachádza menšie pieskovisko, ktoré sa dá na noc uzatvárať poklopom a
šmýkačky sú ešte dve, integrované vo veľkých hracích vežiach.

Uznesenie č.2/20024:

Sociálna, bytová a školská komisia odporúča odstrániť z detského ihriska Slniečko spomínané
dva kusy šmýkačiek a betónový okraj, ako aj piesok nachádzajúci sa pri nich.

Za: 5, Proti: 0, Neprítomní: 4

Uznesenie bolo prijaté.
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K bodu č.4

Informácia ADOS - predsedníčka komisie sa dňa 10.januára stretla s pani riaditeľkou Mgr.
Monikou Jung, aby získala základné informácie o službách, ktoré poskytujú. Dôležitým faktom
je, že ADOS poskytuje ošetrovateľskú (nie opatrovateľskú) službu. Pôsobia aj na území našej
obce, majú dobrú spoluprácu s pani doktorkou Chmelovou a ich služby plne prepláca zdravotná
poisťovňa. Pre lepšiu informovanosť obyvateľov ooce, ktorá sa ako nedostatok uvádza uvádza
aj v KPSS, bude o tejto službe krátky informačný článok v Záhorskom Hlásnikovi. Podstatný
záver ale je, že pokiaľ zistíme na obci záujem o domácu opatrovateľskú službu, bude ju musieť
obec sama zriadiť i spravovať.

K bodu Č.S

Zmena v zložení komisie - za novú členku SB3K navrhla predsedníčka novú poslankyňu, pani
Mgr. Zuzanu Trstenskú, PhD., a to nielen vzhľadom k tomu, že má za sebou pedagogické
pôsobenie na našej škole, ale aj pre jej angažovanosť v sociálnych témach obce.

Uznesenie č.3/20024 - Sociálna, bytová a školská komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu
prijať Mgr. Zuzanu Trstenskú, PhD., za členku komisie.

Za.S, Proti:O. zdržal sa:O. Neprítomní :4

Uznesenie bolo prijaté.

K bodu č.6.

Doprava - prieskum o spokojnosti s novým cestovným poriadkom

Na podnety obyvateľov komisia preveruje spokojnposť aj v okolitých obciach a pokúsi sa o
dialóg s BSK. Z: Meňhartová, Mgr. Jurík

K bodu č.7

Projekt "ihrisko" pre mládež

V obci absentuje priestor, ktorý by svojim vybavením zodpovedal potrebám trávenia voľného
času mladistvých. Keďže sa chystá rekonštrukcia priestoru oproti pošte, známeho ako "parčík,
či ihrisko žabka", navrhujeme, aby sa v rámci celkovej rekonštrukcie osadili i tzv. workoutové
športové prvky.

K bodu č.8

Informácia o čerpaní finančnej pomoci v náhlej a hmotnej núdzi za rok 2023 - v roku 2023
obdržala komisia dve žiadosti o pomoc, obom bolo vyhovené. Z celkovej sumy 1000 Eur sa
minulo 230 Eur ( 80 alSO), 770 Eur sa teda neminulo a boli prevedené do rezervného fondu
obce. V medzisviatkovom období predsedníčka komisie aktívne oslovila i rodinu, ktorej vietor
spôsobil škodu na streche, tá však neprejavila o pomoc záujem, nakoľko išlo iba o hospodársku
budovu. Na rok 2024 máme v rozpočte určenú na tieto účely opäť sumu 1000 Eur.
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K bodu 9 Rôzne

Pán Mgr. Jurík informoval o súčasnom stave povoľovacieho procesu Ke. Priestory boli so
súhlasom obce upravené, vymaľované, vybudovala sa v nich nová kancelária zo zvukotesného
skla, nainštalovala sa vchodová vzduchová clona, kuchynský kútik a zakúpil sa prenosný
bezbariérový prístup. RUVZ priestory už schválil, BSK bola na obhliadke a čaká sa na písomné
vyjadrenie.

Zapísala: Zdenka Meňhartová, predsedníčka SBŠK

V Záhorskej Vsi, 16.1.2024
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